

**KADAR ELAUN TENAGA PENGAJAR & INSTRUKTOR SAMBILAN KURSUS
KOKURIKULUM BERKREDIT**

BIL	JAWATAN	ELAUN / KADAR SEDIA ADA		CADANGAN KADAR BARU
1.	Tenaga Pengajar (kakitangan akademik Universiti)	Kadar	RM50.00/jam	RM50.00/jam
		Elaun perbatuan	Tidak layak	Tidak layak
		Tol	Tidak layak	Tidak layak
		Had maksimum	I) Tidak melebihi separuh (½) gaji tahunan dan, II) Jumlah tuntutan terhadap kepada 28 jam temu dalam setiap semester.	I) Tidak melebihi separuh (½) gaji tahunan setelah diambilkira kursus-kursus lain yang diajar (program eksekutif dan sebagainya). II) Jumlah tuntutan terhadap kepada 28 jam pertemuan bagi setiap kumpulan yang diajar pada setiap semester pengajian. III) Jumlah tuntutan Tenaga Pengajar tidak terhadap kepada satu (1) kumpulan kursus dalam satu semester pengajian mengikut kepakaran. IV) Mengambil kira Tenaga Pengajar layak mengajar maksimum tiga (3) kumpulan kursus pada setiap semester pengajian.
2.	Tenaga Pengajar Sambilan (kakitangan bukan akademik Universiti)	Kadar	RM50.00/jam	RM50.00/jam
		Elaun Perbatuan	Tidak layak	Tidak layak
		Tol	Tidak layak	Tidak layak
		Had maksimum	I) Tidak melebihi separuh (½) gaji tahunan dan, II) Jumlah tuntutan terhadap kepada 28 jam temu dalam setiap semester.	I) Tidak melebihi separuh (½) gaji tahunan setelah diambilkira kursus-kursus lain yang diajar (program eksekutif dan sebagainya). II) Jumlah tuntutan terhadap kepada 28 jam pertemuan bagi

				<p>setiap kumpulan yang diajar pada setiap semester pengajian.</p> <p>III) Jumlah tuntutan Tenaga Pengajar tidak terhad kepada satu (1) kumpulan kursus dalam satu semester pengajian mengikut kepakaran.</p> <p>IV) Mengambil kira Tenaga Pengajar layak mengajar maksimum tiga (3) kumpulan kursus pada setiap semester pengajian.</p>
3.	Tenaga Pengajar Sambilan (bukan kakitangan Universiti)	Kadar	RM50.00/jam	RM50.00/jam
		Perbatuan	RM0.40/km maksimum 300km setiap perjalanan pergi dan balik	Minimum 25 km maksimum 300km setiap perjalanan pergi dan balik
		Tol	Kadar sebenar	Kadar sebenar
		Had maksimum	<p>I) Kakitangan kerajaan : Tidak melebihi separuh (½) gaji tahunan dan,</p> <p>II) Kakitangan bukan kerajaan/pesara: Jumlah tuntutan terhad kepada 28 jam temu dalam setiap semester.</p>	<p>I) Tidak melebihi separuh (½) gaji tahunan setelah diambil kira kursus-kursus lain yang diajar (program eksekutif dan sebagainya).</p> <p>II) Jumlah tuntutan terhad kepada 28 jam pertemuan bagi setiap kumpulan yang diajar pada setiap semester pengajian.</p> <p>III) Jumlah tuntutan Tenaga Pengajar tidak terhad kepada satu (1) kumpulan kursus dalam satu semester pengajian mengikut kepakaran.</p> <p>(V) Mengambil kira Tenaga Pengajar layak mengajar maksimum tiga (3) kumpulan kursus pada setiap semester pengajian.</p>

4.	Instruktur Sambilan (kakitangan bukan akademik Universiti)	Kadar	RM20.00/jam	RM20.00/jam
		Perbatuan	Tidak layak	Tidak layak
		Tol	Tidak layak	Tidak layak
		Had maksimum	I) Tidak melebihi separuh ($\frac{1}{2}$) gaji tahunan dan, II) Jumlah tuntutan terhadap kepada 28 jam temu dalam setiap semester.	I) Tidak melebihi separuh ($\frac{1}{2}$) gaji tahunan setelah diambilkira kursus-kursus lain yang diajar (program eksekutif dan sebagainya). II) Jumlah tuntutan terhadap kepada 28 jam pertemuan bagi setiap kumpulan yang diajar pada setiap semester pengajian. III) Jumlah tuntutan Tenaga Pengajar tidak terhad kepada satu (1) kumpulan kursus dalam satu semester pengajian mengikut kepakaran. IV) Mengambil kira Tenaga Pengajar layak mengajar maksimum tiga (3) kumpulan kursus pada setiap semester pengajian.
5.	Instruktur Sambilan (bukan kakitangan Universiti)	Kadar	RM25.00/jam	RM25.00/jam
		Perbatuan	RM0.40/km maksimum 300km setiap perjalanan pergi dan balik	Minimum 25km maksimum 300km setiap perjalanan pergi dan balik
		Tol	Kadar sebenar	Kadar sebenar
		Had maksimum	I) Kakitangan kerajaan : Tidak melebihi separuh ($\frac{1}{2}$) gaji tahunan dan, II) Kakitangan bukan kerajaan/pesara: Jumlah tuntutan	I) Tidak melebihi separuh ($\frac{1}{2}$) gaji tahunan setelah diambilkira kursus-kursus lain yang diajar (program eksekutif dan sebagainya). II) Jumlah tuntutan terhadap kepada 28 jam pertemuan bagi setiap kumpulan yang diajar pada setiap semester pengajian.

			terhad kepada 28 jam temu dalam setiap semester	<p>III) Jumlah tuntutan Tenaga Pengajar tidak terhad kepada satu (1) kumpulan kursus dalam satu semester pengajian mengikut kepakaran.</p> <p>IV) Mengambil kira Tenaga Pengajar layak mengajar maksimum tiga (3) kumpulan kursus pada setiap semester pengajian.</p>
6.	Instruktur Sambilan (pelajar Universiti)	Kadar	RM20.00/jam	RM20.00/jam
		Perbatuan	Tidak layak	Tidak layak
		Tol	Tidak layak	Tidak layak
		Had maksimum	<p>I) Tidak melebihi 4 jam seminggu dan,</p> <p>II) Jumlah tuntutan terhad kepada 28 jam temu dalam setiap semester.</p>	<p>I) Jumlah tuntutan bergantung kepada Kursus yang dilantik untuk mengajar berdasarkan kepada kepakaran.</p> <p>II) Tidak mengganggu tanggungjawab semasa sebagai pelajar.</p> <p>IV) Mengambil kira Tenaga Pengajar layak mengajar maksimum tiga (3) kumpulan kursus pada setiap semester pengajian.</p>